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تغییر زمان بازی ایران - الجزایر 
سایت مراکشی »النهار آنلاین« به نقل از امیر  موسوی، مشاور ارشد سفیر ایران در کشور الجزایر 
خبر داد که فدراســیون فوتبال ایران با فدراسیون فوتبال الجزایر برای برگزاری دیدار دوستانه  
در ماه مارس یعنی بازه  زمانی بین تاریخ 10 اســفند 96 تا 11 فروردین 97 به توافق رسیده اند. 
ایران که در جام جهانی 2018 با اسپانیا، پرتغال و مراکش هم گروه شده، یکی از تیم هایی است 
که خواهان برگزاری بازی دوستانه با الجزایر شده است. پیش از این کی روش، سرمربی تیم ملی 
کشورمان گفته بود این 2 تیم 12 خرداد ماه 97، پیش از سفر تیم ملی به روسیه برای شرکت 

در مسابقات جام جهانی 2018 به مصاف هم می روند.

استعفای درخشان از هدایت نفت
حمید درخشــان، سرمربی نفت تهران بعد از دیدار با مالک باشگاه از ادامه کار با نفتی ها 
انصراف داد. درخشــان در پایان بازی دوستانه دیروز تیمش با بازیکنان خود صحبت کرد: 
»بعد از جلسه با مالک باشگاه متوجه شدم که ماندنم در تیم هیچ فایده ای ندارد. از شما 
می خواهم مرا حلال کنید. هدف این بود که به شــما کمک کنم تا در کنار هم نفت را به 
جایگاهش برســانیم اما نشد. می روم چون احساس می کنم حیثیت من و شما در صورت 
ادامه ایــن روند از بین خواهد رفت. می روم تا با ایجــاد تغییرات جدید حداقل 10 درصد 
دیگر از پول تان را از باشگاه بگیرید. « گفته می شود آتیلا حجازی جانشین درخشان است.

نحسی شماره ۷ استقلال بعد از مجیدی
پوشیدن شماره 7 بعد از خداحافظی فرهاد مجیدی از فوتبال، برای دیگر بازیکنان استقلال 
سخت بود اما بختیار رحمانی این کار را کرد و همه امیدوار به ظهور یک کاپیتان جدید در 
استقلال بودند. ولی همه چیز دست به دست هم داد تا بختیار بدون یک گل یا پاس گل 
در نیم فصل از استقلال جدا شود. این فصل هم نوبت به حسن بیت سعید رسید تا به عنوان 
ســتاره 2 فصل اخیر استقلال خوزستان و یک گلزن تمام عیار راهی استقلال شود. او نیز 
تصمیم گرفت شماره 7 را برتن کند و امیدوار بود به سرنوشت بختیار رحمانی دچار نشود 

اما دقیقا همان اتفاق رخ داد و او هم بدون گل زده مجبور به ترک تهران شد.

فخرالدینی به ذوب آهن پیوست
میــلاد فخرالدینی که در نیم فصل اول در گســترش فولاد حضور 
داشت و شایعاتی پیرامون حضور او در مشکی پوشان شنیده می شد، 
با امضای قراردادی به ذوب آهن اصفهان پیوست. فخرالدینی پیش 
از این در تراکتورسازی و استقلال زیر نظر امیر قلعه نویی کار کرده 
بود و حالا ذوب آهن اصفهان سومین تجربه همکاری امیر قلعه نویی 

با این مدافع راست سرعتی است. 
ساناک بالاخره مجوز گرفت

 ساناک، مربی استقلال مدت ها بود که در تمرینات استقلال شرکت 
می کرد اما مدیران باشــگاه برای گرفتــن کارت مربی گری او اقدام 
نکرده بودند. با این حال کارت مربی گری ساناک دیروز صادر شد تا 
او برای اولین بار در بازی با ایرانجوان بتواند نشســتن روی نیمکت 

آبی ها را تجربه کند. 
گلر جدید سپاهان سه شنبه معرفی می شود

محسن طاهری، مدیرعامل ســپاهان با اعلام این که  قرار است این 
باشــگاه 2  بازیکن جدید به خدمت بگیرد، اظهار داشــت: »با نظر 
کرانچار و تایید کمیته فنی، یک بازیکن در پست پلی میکر مدنظر 
باشگاه قرار گرفته که قرار اســت  به اصفهان بیاید. گلر مدنظرمان 
هم به احتمال زیاد تا سه شــنبه در اصفهان خواهد بود و در تمرین 

تیم را همراهی خواهد کرد. «
سفیر آلمان، میهمان ویژه تمرین استقلال

آخرین جلســه تمرین اســتقلال قبل از بازی با ایرانجوان بوشهر 
ساعت 15:30 دیروز برگزار شد و شاگردان وینفرد شفر پس از این 
جلســه در هتل المپیک اردو برپا کردند. میکائیل کلور برشــتولد، 
ســفیر آلمان در ایران که پیش از این نیز جلســاتی با مدیرعامل 
استقلال داشــت، با حضور هم وطنش روی نیمکت آبی ها تصمیم 
گرفت در جلســه تمرینی دیروز حاضر شود و با اعضای کادر فنی و 

بازیکنان استقلال دیدار کند. 
ارسال کپی قرارداد برانکو به وزیر ورزش

معاونت حقوقی باشگاه پرسپولیس قرارداد جدید برانکو ایوانکوویچ 
را تنظیم کرده  تا ســرمربی این تیم 2 ســال دیگر به فعالیت خود 
ادامه دهد. این قرارداد در اختیار حمیدرضا گرشاســبی قرار گرفت 
تا آن را بررسی کند. سرپرست باشگاه پرسپولیس هم تصمیم دارد 
ظرف همین روزها، کپی قرارداد را به دســت وزیر ورزش و جوانان 

برساند تا تایید نهایی را از مسعود سلطانی فر بگیرد.

صحبت های درگوشی در اردوی تیم ملی

انتخــاب علی جــوادی به عنوان 
مدیر روابط  عمومی فدراســیون 
فوتبال ظاهرا ســر آغاز اتفاقات  جدیدی در تیم 
ملی اســت که شــاید پیش از این و با توجه به 
شخصیت کارلوس  کی روش غیرممکن می نمود . 
 کــی روش بــه واســطه رابطه خوبش بــا مدیر 
روابط عمومــی جدید فدراســیون فوتبال گویا 
تصمیماتــی گرفته کــه به خوبــی می توان رد 
پای جوادی را در آن دید . صحبت از بازگشــت 
مغضوبان  کــی روش به کادر فنــی و مدیریتی 
تیم ملی اســت . افرادی چون افشــین پیروانی، 
جــواد نکونام و مارکار آقاجانیان که به واســطه 
اختلاف  کی روش و برانکو ســرمربی پرسپولیس 
بر سر  ملی پوشــان این تیم مورد خشم و غضب 
مرد پرتغالی قــرار گرفتند و از تیــم ملی کنار 
گذاشته شدند . بازگشــت این افراد قطعا نشانه 
خوبی اســت و می تواند فوتبال دوستان را بابت 
وجود همدلی و همگرایــی در تیم ملی امیدوار 
کند و مسیر  آماده سازی برای حضور قدرتمندانه 

در جام جهانی هم هموارتر شود . 
  

اواسط بهمن ماه سال گذشته بود که  کی روش با 
توجه به اتفاقات رخ داده در خصوص اردوی دبی 
و واکنش به ماجرای برانکو و باشگاه پرسپولیس 
و موضع فدراســیون فوتبال درباره  ملی پوشــان 

پرســپولیس، تصمیم به برکناری و اخراج کادر 
فنــی ایرانی خود گرفت. ســرمربی تیم ملی  در 
واکنش به درخواســت پرســپولیس در رابطه با 
ملی پوشانش، دســتور به خروج آن ها از اردوی 
امارات و بازگشت شــان به تهــران داد . هم زمان 
با این اتفــاق  کی روش کادر فنــی ایرانی اش را 
 نیــز به نوعی دیپورت کرد و به تهران فرســتاد . 
اعضــای ایرانی کادرفنــی امــا در گفت وگو با 
فدراسیون نشینان و مهدی تاج دستور بازگشت 
به کمپ تیم ملی در باشــگاه ایرانیان را دریافت 
کردند تا این نافرمانی آن ها در بازگشت با خشم 

 کی روش همراه شــود. این نفرات کلیه مربیان، 
کادر پزشــکی و حتی راننده و مترجم او را در بر 
می گرفت و  کی روش با وجود جلسات متعددی 
که با مســئولان فدراســیون در مقاطع مختلف 
پس از این ماجرا داشــت، حاضر نشد آن ها را به 
تیم ملی برگرداند و حتی فشــار رسانه ها و افکار 
عمومی هم مرد سرســخت پرتغالــی را متقاعد 
نکرد . البته  کــی روش به جز چند آنالیزور، افراد 
جدیــدی را هم جایگزین نفرات اخراجی نکرد و 
تا امروز کادر فنی تیم ملی با کمترین نفرات به 
کارش ادامه داده است . حالا صحبت از بازگشت 

اخراجی های سال گذشته به تیم ملی و در راس 
آن ها جواد نکونام سرمربی تیم دسته اولی خونه 
به خونه  اســت . این که چه شده که  کی روش از 
مواضع خودش پس از یک ســال عقب نشــینی 
کرده، خود سوال و نکته مهمی است اما بازگشت 
نکونام و دیگر اخراجی ها می تواند به بحث اتحاد 
ملی و یکپارچگی تیم ملی در راه  آماده ســازی 
 جام جهانی 2018 کمک بزرگی کند . گذشته از 
این ها  کی روش علاقه خاصــی به نکونام دارد و 
کاپیتان ســابق تیم ملی هم نشان داده بود در 
جمع و هماهنــگ کردن تیم خیلــی می تواند 
کمک حال ســرمربی تیم ملی باشــد، چرا که با 
اکثــر بازیکنان تیم ملی رابطه خوبی داشــته و 
دارد . البته درباره دلخــوری  کی روش از نکونام 
شایعاتی هم وجود دارد و گفته می شود سرمربی 
تیم ملی به واسطه علاقه و اعتقاد خاصی که به 
کاپیتان سابق تیمش داشــته، انتظار داشته در 
درگیری او و برانکــو، نکونام ورود  و از  کی روش 
حمایت کند  که این اتفاق نیفتاد و نکونام هرگز 
وارد درگیری  کی روش و برانکو نشــد . حال چه 
این مسائل درست باشد یا شایعه  ،  موضوع اصلی 
تغییر دوبــاره و البته مثبــت در کادرفنی تیم 
ملی اســت که قطعا سود آن بیشتر از همه عاید 
فوتبال ایران خواهد شد چه از بعد معنوی و چه 

از لحاظ مالی . 

محمدرضا ســاکت، دبیر فدراسیون فوتبال درباره اردوهای تیم ملی فوتبال 
ایران گفت: »هر روز در فدراسیون جلسات فشرده ای برای تیم ملی داریم. 
کی روش هم برنامه کاملی را اعلام کرده  ولی بعد از قطعی شــدن، برنامه را 
اعلام می کنیم. ما بر اساس برنامه کی روش، با حجم گسترده ای از کشورها 
در حال مذاکره هســتیم ولی بعد از نهایی شــدن، آقای تــاج آن را اعلام 

می کند. فدراســیون با کی روش در ارتباط تنگاتنگ اســت تا موضوع را به شکل مطلوب، ساماندهی 
کنیم.« وی  در خصوص حضور کارمند محروم بخش بین الملل فدراســیون فوتبال در ســازمان لیگ 
گفت: »در جریان جزئیات نیستم ولی داخل فدراسیون هم سیستمی داریم. اگر نیازی باشد کارمندی 

جابه جا شود، این کار صورت می گیرد!«

با کشورهای مختلفی در حال مذاکره هستیم

سرمربی استقلال با بیان این که بعضی از بازیکنان این تیم به صورت قرضی جدا 
می شوند، درباره جلســه اش با هافبک استقلال گفت: »نمی خواهم فشار باشگاه 
روی جباری باشــد.« وینفرد شفر در نشســت خبری پیش از بازی استقلال با 
ایرانجوان گفت: »بازی های حذفی راحت نیســت. بازی اخیر پرسپولیس در جام 
حذفی را دیدیم که بازی ســختی بود.« سرمربی اســتقلال درباره لیست مازاد 

اســتقلال گفت: »شــاید بعضی از بازیکنان به صورت قرضی از تیم جدا شوند. به مدیرعامل گفتم اسم  یک 
مهاجم جدید را اعلام می کنم تا او را جذب کنیم. مدیرعامل هم گفت سعی و تلاش می کند تا این بازیکن به 
استقلال اضافه شود. البته مهاجم مدنظر من جاماییکایی نیست. این مهاجم در آمریکا بازی می کند و قرارداد 

بلندمدت دارد و خیلی گران تمام می شود.« گفته می شود این مهاجم 450 هزار یورو قیمت دارد.

2 باخت در 21 بازی برای شاگردان برانکوواکنش شفر به جذب مهاجم جاماییکایی
پرسپولیســی ها در این فصل با هر پیروزی شــان، اعداد و ارقام را 
جابه جا می کنند. یکی از آمارهای جالب شــاگردان برانکو، تعداد 
پیروزی های این تیم در فصل پیش روســت. پرســپولیس در  21  
بــازی اخیر، 14 بار پیروز شــده و تنها 2 بار مغلوب بوده اســت. 
اولین باخت آن ها با حســاب 4- صفر مقابل الهلال عربستان در 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان آســیا بود و شکســت دیگر نیز مقابل 
پیکان و به خاطر یک ضربه آزاد رقم خورد. در واقع پرسپولیسی ها 
صاحب 6. 66 درصد پیروزی در بازی هایشــان شــده اند و تنها 9 

درصد از بازی های خود را واگذار کرده اند. 

تکذیب ادعای جهانیان درباره رای 
غرامت علی کریمی 

پس از محکومیت مدیران باشگاه نفت تهران در پرونده شکایت 
علی کریمی ســرمربی ســابق این تیم از باشگاه به پرداخت 2 
میلیارد و 200 میلیون خســارت، جهانیان مالک باشگاه مدعی 
شــد جلســه کریمی و مهدی تاج رئیس فدراسیون در صدور 
این رای بی تاثیر نبوده اســت.  البته تــاج این ادعا را رد کرد و 
با اشــاره به آیین نامه فیفا در مورد فسخ یک طرفه قرارداد رای 
صادره را عادلانه و قابل پیش بینی دانســت.  با این حال یکی از 
نزدیکان کریمی هم درباره رای و ادعای جهانیان توضیحی داد 
که صدور رای بر اســاس رابطه را رد می کند.  به گفته این فرد 
 اگر قرار بود تاج به علي کریمي در این پرونده کمک کند، باید 
مي پذیرفت که او 44 میلیون تومان هزینه دادرســي را بعد از 
صدور و اجــراي راي بپردازد اما این کار را نکرد و کریمي نقدا 

همه پول را واریز کرد.

واکنش وکیل طارمی به حضور وی در باشگاه با لباسی عجیب
کذب است، شکایت می کنیم

2 روز پیــش برخی ســایت ها از حضور مهــدی طارمی مهاجم 
پرسپولیس در باشــگاه با لباسی نامناسب و شورت ورزشی خبر 
دادند که به خاطر این نوع پوشــش نامناسبش مسئولان باشگاه 
اجازه دیدار به او را نداده بودند! البته این ســایت ها مدعی شدند 
وکیل طارمی هم در باشگاه حضور یافته که او هم موفق به دیدار 
با مسئولان باشگاه نشده  و علت غیبت طارمی در ناهار دورهمی 
جشن قهرمانی نیم فصل را هم همین مسائل عنوان کردند. ظاهرا 
ایــن اخبار از بیخ و بن کذب بوده چــرا که عبدالصمد ابراهیمی 
وکیل طارمی ضمن رد آن اعلام کرد علیه سایت هایی که چنین 

خبر دروغی را منتشر کرده اند اقدام قانونی خواهد کرد. 

در جلسه شفر با 8 شاکی چه گذشت؟ 
از روزی که جلسه شــفر و جباری در هتل المپیک برگزار شد، 
شــایعات فراوانی پیرامون بازگشــت این بازیکن به استقلال در 
نیم فصل مطرح شــده اما واقعیت این اســت که در این نشست 
اصلا در مورد بازگشــت این بازیکن بحثی مطرح نشــد. در این 
نشســت جباری از اتفاقاتی که در نیم فصل اول رخ داد صحبت 
کرد و از خصوصیات اخلاقی و عمل های مداومی که طی سالیان 
اخیر روی پایش انجام داده با شفر صحبت کرد. سرمربی آلمانی 
در واقع از شخصیت جباری به نیکی یاد کرد اما او تصمیم ندارد 
از شماره 8 استقلال در نیم فصل استفاده کند. شفر اعتقاد دارد 
اســتقلال در خط هافبک نفرات خوبــی دارد و البته قصد دارد 
بدون   این که  شخصیت جباری زیر سوال برود، نام وی را در لیست 

مازاد استقلال قرار بدهد.

تیم فوتبال 5 نفره نایب قهرمان آسیا شد
دیدار نهایی رقابت های  فوتبال 5 نفره قهرمانی آسیا دیروز در مالزی 
برگزار شد.  در این دیدار تیم کشورمان مقابل چین قرار گرفت و با 
شکست 2 - صفر برابر این حریف عنوان نایب قهرمانی را کسب کرد. 
 تیم های چین، ایران و تایلند که عناوین اول تا سوم را کسب کردند، 

سهمیه بازی های جام جهانی اسپانیا را به دست آوردند.

برانکو گفته سفید امضا می کند 
گرشاسبی: غرامت طارمی 

بسیار کم شده است
سرپرست باشگاه پرســپولیس گفت: » مبلغ جریمه 
طارمی بسیار کم شده اما برای این که خیال خودش و 
مردم در رابطه با پرونده ریزه اسپور راحت شود، تا امروز 
صبر می کنیم.« حمیدرضا گرشاسبی درباره سفرش 
به ترکیه برای رایزنی با مســئولان باشگاه ریزه اسپور 
گفت: »محرومیت بسیار سنگینی گریبان گیر باشگاه 
پرسپولیس شد و آسیب هایی به این باشگاه وارد کرد. 
در سفر اردوغان به ایران، وزیر ورزش و جوانان با ایشان 
مذاکره کرد و گفت وضعیت بغرنجی بین 2 باشــگاه 
به وجود آمده و چون ارتباط ایران و ترکیه صمیمانه 
است، این موضوع به شکلی برطرف شود. نشست ما 
با باشگاه ریزه اسپور 4 روزه بود و به جمع بندی خوبی 
رسیدیم. درگیری بین این 2 باشگاه حل شده و این 
گام را جلو رفته ایم. سریعا وکیل گرفتیم و قصد داریم 
در نامه ای به فیفا اعلام کنیم که مشــکل حل شده 
اســت. « وی در ادامه گفت وگوی خود با رادیو ورزش 
در خصــوص تمدید قرارداد برانکو خاطرنشــان کرد: 
»برانکو خیلی ر ک   گفت مبلغــی از 2 فصل پیش و 
همچنین سال گذشته طلب دارد. خوشبختانه بدهی 
امســال ما صفر است. او مطالباتی دارد و گفته سفید 
هم امضا می کند، اما به لحاظ حرفه  ای گری به برانکو 
گفتیم چون می خواهی  بدهی ها تسویه شود،   این کار 

را می کنیم تا سپس قرارداد او امضا شود. «

واکنش سازمان لیگ به شایعه 
لغو بازی های جام حذفی به 

علت آلودگی هوا
 روز گذشته شایعاتی مبنی بر لغو بازی های استقلال 
و پرسپولیس در جام حذفی به دلیل آلودگی هوا در 
کانال های خبری دست به دست شد. اما سعید فتاحی 
رئیس کمیته مسابقات سازمان در گفت و گو با  فارس 
در مورد شــایعه لغو دیدارهای یک چهارم نهایی جام 
حذفی در روزهای دوشنبه و سه شنبه به دلیل آلودگی 
هوا گفت: »طبق آیین نامــه ای که فیفا اعلام کرده و 
ســازمان لیگ هم به آن استناد می کند، در صورتی 
که میزان آلودگی هوا 200 باشد، مسابقات فوتبال لغو 
می شــود، در حال حاضر آلوده ترین منطقه در تهران 
منطقه خیابان پیروزی در شرقی ترین نقطه پایتخت 
اعلام شده که آلودگی آن 177 است.  آلودگی هوا در 
ورزشگاه آزادی 139 است یعنی در مرز خطرناک قرار 
ندارد. مسابقات جام حذفی برگزار می شود، با این حال 
از گروه های سنی حساس یعنی افراد مسن و کودکان 

می خواهیم که به ورزشگاه آزادی نیایند. «

اسماعیلی: قید قهرمانی در لیگ 
را نزده ایم! 

اســماعیلی،  فرشید 
هافبک استقلال تهران 
که داعیه حضور در تیم 
در  ایران   فوتبال  ملی 
رقابت های    جام جهانی 
را  روســیه   2018
درباره شــرایط  دارد، 
تیمش در آســتانه بازی با ایرانجوان بوشهر 
باشگاه های  جام حذفی  نهایی  یک چهارم  در 
کشــور گفت و گویی را  با خراسان انجام داده 

که در ادامه می خوانید. 
 دیدار با ایرانجوان بوشهر را چطور می بینی؟

من  متاســفانه به بازی نمی رســم اما بازی در جام 
حذفی همیشه سخت خواهد بود. تیم هایی در این 
جام  حاضر هســتند که می خواهند توانایی هایشان 
را نشــان دهند. ایرانجوان بوشــهر هم از این قاعده  

مستثنی نیست و با تمام وجود به میدان می آید. 
 فکر می کنی بتوانید در جام حذفی قهرمان 

شوید؟
شــرایط این بازی ها طوری است که باید مرحله به 
مرحله پیــش برویم. اصلا نمی تــوان درباره آینده 
صحبت کرد. ما هدفمان قهرمانی است، اما زود است 

که از حالا درباره این موضوع صحبت کنیم. 
 امــا احتمالا بــا توجه بــه اختلافی که با 
پرسپولیس در لیگ برتر دارید، قید قهرمانی 

در آن جا را زده اید؟
نه، این طور نیســت. همیشه برای بهتر شدن تلاش 
می کنیم و هدفمان هم همین است. از هیچ کوششی 
دریغ نمی کنیم. امیــدوارم بتوانیم در این رقابت ها 
بهترین نتیجه را بگیریم. به فاصله مان در جدول با 
سایر تیم ها و پرســپولیس هم فکر نمی کنیم. فعلا 
نیمی از بازی ها باقی مانده  و هیچ چیز معلوم نیست. 
 فکر می کنی باز هم بتوانی در تیم ملی حاضر 

شوی؟
هر بازیکنی آرزو دارد در  جام جهانی برای تیم ملی 
کشورش بازی کند. من هم تمام تلاشم را می کنم. 
می خواهم بهترین عملکردم را داشته باشم تا بتوانم 
در رقابت های   جام جهانی حاضر شــوم و بازی کنم. 
بقیه ماجرا بــه نظر آقای  کی روش بســتگی دارد. 
آقــای  کی روش خیلی خوب می داند کدام بازیکنان 
را دعوت کند. کیفیت لیگ پایین نیســت و شــما 
می بینید که نیمی از بازیکنان از لیگ برتر هستند. 
پس نمی توان گفــت آقای  کی روش نگاه ویژه  ای به 
آن ندارنــد. من هم در همین لیگ تلاش می کنم و 

امیدوارم دعوت شوم. 

کاوه رضایی بعد از پیوستن به شارلوای بلژیک شروع خوبی در این تیم نداشت و نیمکت نشینی در چند بازی ابتدایی فصل باعث شد تا صحبت هایی 
در خصوص بازگشــت احتمالی این بازیکن به اســتقلال مطرح شود. اما از هفته پنجم رقابت های  لیگ بلژیک همه چیز تغییر کرد و رضایی با به ثمر 
رساندن 2 گل مقابل تیم زولته وارگرم توانست خودی نشان دهد. از آن بازی به بعد مهاجم فصل قبل استقلال به یکی از بازیکنان اصلی شارلوا تبدیل شد و حالا 
با به ثمر رساندن 8 گل و دادن 5 پاس گل، ستاره بی چون و چرای تیمش به حساب می آید. درخشش خیره کننده کاوه در نیم فصل اول باعث شده تا این بازیکن 
مشتریان زیادی در لیگ بلژیک پیدا کند. به  نقل از چند سایت بلژیکی و سایت ترانسفرمارکت، اندرلخت اصلی ترین و مطرح ترین مشتری مهاجم ایرانی شارلواست 
و به زودی پیشنهاد رسمی این تیم برای جذب پدیده لیگ بلژیک ارائه خواهد شد. در همین رابطه سایت  votebalbelgie بلژیک گفت و گویی را با هرمن وال 
هولسبک مدیر فنی باشگاه اندرلخت انجام داده و پاسخ این مدیر سرشناس به خبر جذب کاوه رضایی این طور بوده است: » هیچ کس نمی تواند تاثیرگذاری بازیکنی 
مثل کاوه رضایی در ترکیب و نتایج فوق العاده شــارلو ا را کتمان کند، از همین رو داشــتن این بازیکن برای هر تیمی یک رویا ست. « هولسبک اما معتقد است خرید 
بازیکنی مثل کاوه رضایی که ستاره اصلی شارلوا محسوب می شود، چندان آسان نیست و این باشگاه برای ماندن در کورس قهرمانی حاضر به فروش ستاره ایرانی 

خود نخواهد شد.

کاوه رضایی در 
لیست خرید 

اندرلخت

سرتن چوک را می توان مغز متفکر پروفسور پرسپولیسی ها 
نامید. برانکو ایوانکوویچ که حدود 15ســال پیش به عنوان 
دستیار میروسلاو بلاژو یچ وارد فوتبال ایران شده بود، حالا 
در قامت سرمربی، قهرمان لیگ برتر فوتبال ایران را رهبری 
می کند. اگر چه سند قهرمانی پرسپولیس در فصل گذشته 
لیگ برتر و موفقیت های متوالــی این تیم در فصل جاری 
مســابقات، به نام برانکو خورده  اما خیلی ها معتقدند کادر 
فنی این تیم و شخص سرتن چوک نقش پررنگی را در این 
برانکو تصمیم به  ایفا می کردند. دستیار کروات  موفقیت ها 
جدایی از سرخ پوشــان گرفت تا به کرواسی بازگردد و در 
فدراسیون فوتبال کرواســی فعالیت کند. از این رو تصمیم 
گرفتیم در آستانه خروج این مربی از ایران، گفت وگویی را 

با وی ترتیب دهیم که در پی می خوانید. 
 چطور شــد که تصمیم به خداحافظی از پرســپولیس 

گرفتید؟
 مربیان  همیشــه بایــد با توجه بــه زمانی که در آن قــرار دارند، 
تصمیم گیــری کنند. من خیلی وقت بود از کرواســی پیشــنهاد 
داشتم، اما به خاطر فشردگی بازی های پرسپولیس به خودم اجازه 

نــدادم به این موضوع به طور جــدی فکر کنم. اما وقتی بازی های 
لیگ قهرمانان آسیا تمام شد، با برانکو ایوانکوویچ این موضوع را در 

میان گذاشتم و بهترین زمان را برای جدایی تعیین کردم. 
 مشکلی با مسئولان باشگاه نداشتید؟

نه، هیچ مشکلی وجود نداشت. خیلی خوشحالم که به ایران آمدم و 
در بزرگ ترین تیم ایران فعالیت کردم. سعی کردیم تمام تلاشمان 
را بکنیم تا به شرایطی ایده آل برسیم و بتوانیم بیشترین قهرمانی ها 

را کسب کنیم. 
 شما به عنوان یک سرمربی وارد تیمی شدید که در خاور 
میانه بود و سبک فوتبالی متفاوتی داشت. اما حاضر شدید 

دستیار برانکو شوید. 
به هر حال فوتبال همین است و ما باید هر بار خودمان را با چالش  
جدیدی روبه رو کنیم. من برانکو را کاملا می  شناختم. وقتی به من 
گفت به ایران بیا و کمکم باش، تنها کمی فکر کردم. نمی دانم چند 
دقیقه طول کشــید تا این پیشنهاد را پذیرفتم. اما خیلی زود به او 

گفتم که من هستم. چمدان هایم را بستم و به ایران آمدم. 
 اگر بخواهید برانکو را توصیف کنید، چه می گویید ؟

یک مربی جنتلمن. او می داند چطور تیمش را مدیریت کند و نحوه 
برخورد با بازیکنان را بلد اســت. خیلــی خوب تیمش را از بحران 

خارج می کند. هدفش مشخص است و در راستای همان هدف قدم 
بر می دارد. کار کردن با او لذت بخش است. 

 بهترین خاطره ای که در پرسپولیس داشتید، چه بود؟
قهرمانی هایی که داشــتیم. هر  وقت ســید جلال که کاپیتان تیم 
اســت، کاپ قهرمانی را بالای ســرش می گرفــت، حالمان خوب 
می شــد. خیلی خوشــحال بودیم که تلاش هایمان جــواب داد و 

توانستیم نتیجه بگیریم. 
 بدترین خاطره؟

حذف غیر منتظره از رقابت های  لیگ قهرمانان آســیا. نباید مقابل 
الهلال عربســتان با آن نتیجه شکست می خوردیم. دوست داشتیم 

باز هم قهرمانی رقم بزنیم اما نشد. 
 دوست دارید باز هم در فوتبال ایران فعالیت کنید؟

بدون شک دوست دارم باز هم فرصتی پیش بیاید تا به عنوان مربی 
یا ســرمربی به ایران بیایم. اگر هم مربی نشــوم، حتما برای دیدن 

دوستان خوبی که در ایران پیدا کردم، می آیم. 
 درباره تیم ملی ایران چه نظری دارید؟

کارلوس کی روش مربی بزرگی اســت و توانسته  نتایج خیلی خوبی 
بگیرد. به هر حال هر مربی شیوه های فنی خاص خودش را دارد. او 

توانسته  به خوبی ایران را در جایگاه اول آسیا نگه دارد.

گفت و گوی اختصاصی خراسان با مربی جدا شده پرسپولیس

چوک: برانکو از جدایی ام خبر داشت

نهایی  امروز مرحلــه یک چهارم   
جام حذفی کشور با انجام 2 بازی 
در بابل و تهران آغاز می شود . در اولین بازی این 
مرحله از ســاعت 13:45 خونه بــه  خونه میزبان 
گســترش  فولاد اســت . خونه  به  خونه با هدایت 
جواد نکونام تا این جای کار پیشــروی خوبی در 
جام حذفی داشته  و با کنار زدن آلومینیوم اراک، 
راه آهن و  مشکی پوشان  توانســته  خود را به این 
مرحله برساند . گسترش  فولاد نیز  تا این جای کار 
2 تیم لیگ یکی اکسین و نفت مسجد سلیمان را 
حذف کرده  و حالا به دنبال حذف ســومین لیگ 
یکی اســت . اما  در دیگر بازی امروز استقلال در 
تهران از ســاعت 16:20 میزبان ایرانجوان بوشهر 

است . استقلال با آمدن وینفرد شفر آلمانی به تیم 
متفاوتی تبدیل شــده و کسب 3 برد و 2 مساوی 
از 5 بازی آخر نشــان می دهد که آبی های تهران 
دوران افول خود را ســپری کرده اند. استقلال با 
عبور از گل گهر ســیرجان و نساجی مازندران به 
این مرحله رســیده و حالا در این مرحله میزبان 
تیم سیزدهم لیگ آزادگان است . ایرانجوان بوشهر 
در 5 بازی اخیر خود نتایج خوبی کسب نکرده و 
با 2 شکســت و یک تساوی به حریف نامدار خود 
در جام حذفی رسیده است . با این حال ایرانجوان 
بوشهر نمی تواند حریف آسانی برای استقلال باشد 
چرا که در جام شــگفتی ها معمولا تیم های لیگ 
یکی با انگیزه ای مضاعف به مصاف رقبای نامدار 

خود می روند و به احتمال فراوان استقلال امروز 
بازی سختی مقابل نماینده بوشهر خواهد داشت . 
زوج اویس کردجهان و ســجاد فیض اللهی با 14  
گل زده نقطه قوت ایرانجوان اســت و اســتقلال 
برای رســیدن به مرحلــه نیمه نهایــی باید این 
زوج خطرنــاک و زهردار را مهار کند. به احتمال 
فراوان امروز باید شاهد استقلال متفاوتی باشیم . 
نخستین تغییر شفر درون دروازه است، چرا که به 
گفته شــفر در بازی های جام  حذفی سید مهدی 
رحمتــی دروازه بان اصلی آبی هــا خواهد بود. از 
طرفی پژمان منتظری آمــاده حضور در میادین 
است و در دیدار با ســپاهان هم در فهرست 18 
نفره اســتقلال قرار گرفت و شــاید این بازیکن 

هم یکی از بازیکنان ثابت شــفر باشــد. استقلال 
البته در خط جلو هم تغییراتی خواهد داشــت، 
جابر انصاری به دلیل آســیب دیدگی به دیدار با 
ایرانجوان نمی رسد و فرشید اسماعیلی نیز شرایط 
نامشخصی دارد. این بازیکن در تمرینات استقلال 
حضور نداشــته و به نظر می رسد او هم نتواند در 
دیدار امروز حاضر شــود. با توجه به مصدومیت و 
غیبت جابر انصاری و فرشید اسماعیلی در بازی 
امروز احتمالا شاهد دومین حضور مهدی قائدی 
در ترکیب ثابت شــفر خواهیم بود. قائدی ستاره 
فصل گذشته ایرانجوان، امروز مقابل تیم سابقش 
قرار می گیرد و قطعا انگیزه های زیادی برای این 

بازی دارد .

باشو علیه دوستان قدیمی آغاز مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی

مهدی مرتضویان

بازگشت اخراجی ها 


